

Referat af St. Lyngby IF Gymnastiks Generalforsamling

Mandag den 23. februar 2026 kl. 19

Dagsorden

1. Valg af dirigent

Bestyrelsen har peget på Ole Jensen. Valgt af de fremvalgte på generalforsamlingen

2. Afdelingsformand aflægger beretning

Fastlæggelse af programmet til sæson 2025-26 blev forsinket på grund af udfordringer med godkendelse af nogle af de ønskede Haltiderne gennem den obligatoriske proces i kommunen inden sommerferien. Efter fik Gymnastikken de ønskede haltider i en først-til-mølle proces.

Udfordringen med haltiderne medførte at gymnastikken noget senere end ønsket kunne offentliggøre programmet for sæson 2025-26.

Der var muligt at deltage på sommerhold for spring (3.-6. klasse), Crossdance samt Step & styrke fra sæsonafslutning frem til sommerferien.

Der blev i 2025 indkøbt et airtrax opruller, der ville gøre det nemmere at håndtere airtrax'en, når den skal rulles ud eller sammen efter brug.

Trænersammensætningen er på holdene altid en udfordring op til sæsonstart.

Der har været en stor anvendelse af minihjælpere på alle børnehold for at få undervisningen til at hænge sammen.

I efteråret blev der arrangeret en Tur til et Airtrax center i Nordhavn for trampolin, springhold og spirene. Turen var en stor succes.

Ved udgangen af 2025 var der 70 betalende medlemmer.

Beretningen er godkendt af generalforsamling

3. Fremlæggelse af revideret regnskab

Bestyrelse gennemgik regnskabet.

Regnskabet blev godkendt af generalforsamlingen med den bemærkning at der skulle følges op på restancerne.

4. Budget og afdelingens planer fremover

Bestyrelsen fremlagde budgettet for 2026.

Budgettet blev godkendt med den bemærkning om der fremadrettet ikke bør budgetteres med underskud.

Bestyrelsen ønsker at få en bedre sikring af redskaberne for at sikre at de kan holde længere.

Flere arrangementer med børnene for at styrke sammenholdet på de forskellige gymnastikhold i afdelingen.

Bestyrelsen ønsker at styrke indsats omkring hvordan man styrker samarbejdet med de kommende trænere for at fastholde trænerne.

Bestyrelsesformanden blev af formanden for Vennerne opfordret til at lave en ekstra ordinær ansøgning.

Samtidig ønskede bestyrelsesformanden at tage en dialog med Vennerne om tilskud for omkostningsgørelserne i 2026.

Vennerne og Hovedafdelingen er altting klar til dialog og økonomisk bistand, hvis der skulle være behov for det.

5. Indkomne forslag

Ingen indkomne forslag

6. Fastsættelse af medlemskontingent i afdelingen

Kontingentsatserne blev fremlagt og taget til efterretning

Puslinge 3-5 år	475 kr. pr. sæson
-----------------	-------------------

Krudtuglerne 1-2 år	450 kr. pr. sæson
---------------------	-------------------

Spring - fra 4. klasse	700 kr. pr. sæson
------------------------	-------------------

Spirerne 0.-3. klasse	550 kr. pr. sæson
-----------------------	-------------------

Trampolin	700 kr. pr. sæson
-----------	-------------------

Crossdance – unge/voksne	895 kr. pr. sæson
--------------------------	-------------------

Step & Styrke – unge/voksne	895 kr. pr. sæson
-----------------------------	-------------------

7. Valg af afdelingsbestyrelsesmedlemmer

Formand: Kristian Labuz Ikke på valg

Kasserer: Amalie På valg – modtager ikke genvalg

Bestyrelsen indstillede Allan Carlsen, som blev valgt

Medlem: Martha Dargis På valg – modtager ikke genvalg

Bestyrelse indstillende Laura Meldgaard Keck, som blev valgt.

Suppleant Laura Meldgaard Keck fratræder sin suppleantpost, da hun er blevet valgt ind som bestyrelsesmøde. Der blev ikke valgt en ny suppleant til bestyrelsen.

8. Eventuelt

Lars fra Vennerne takkede for "samarbejdet" i 2025 og pointerende at Vennerne altid er klar til hjælp, hvis der skulle være behov for det, samt at der er muligt at lave ansøgninger i løbet af året, hvis der er behov for det.

Hovedbestyrelsen skal ind over ansøgningerne til vennerne for at sikre at Bevilling fra Vennerne

Opfordring til at få styr på trænersituationen inden sæsonstart med klare aftaler med trænerne.

Udfordringerne med Haltiderne i sommer 2025 forsinkede udmeldingen af holdene på hjemmesiden.

Evt. herrehold (senior) i gymnastikafdelingen. Undersøg om DGI kunne hjælpe med at starte noget nyt op, hvis behovet er til stede i lokalsamfundet

Peter og Ole fra Hovedafdelingen vil gerne deltage i det første bestyrelsesmøde for den nye bestyrelse i gymnastikken.

Der er anvendelsesmulighederne i det lille lokale i Arresøhus – gymnastikken kunne overveje.

Der blev anbefalet at spørge DGI om hvad der sker af udviklingen indenfor gymnastikken for at se om der var noget, der på sigt kunne implementeres i afdelingen.

